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INTERVIEWS

,EPSON IINTERVIEWED: „ *2^^^

FILE # 1-216 =4

r /' DATE/TIME 6-18-68

SEX . MRACE Iran HAIR Blk EYES Brn HT 5-10 WT

RESIDENCE ADDRESS 10455% Wilshire Blvd ^

BUSINESS ADDRESS self employed

PHONE a

PllONE

INFORMATION^ (WHO/WIISt ^WHEN? & HOW.)

See attached sheets.



Subject first visit to the Kennedy Headquarters was on 6-1-68 
in the afternoon hours. On this date subject registered under 
his true name Khaibar Khan. He also met a Marguerite Sweeney 
(1-59) who was in charge of volunteer workers'. Subject was 
then assigned to answering phones and at this time he volunteered 
numerous names of Tribal Chiefs who were to be in the USA during 
the month of November 1968. Also the other volunteers who ' 
appeared at his desk he would claim as being part of his group 
and-would' register them under his address. When individuals 
would call to volunteer, he would follow this same procedure. 
It was discovered that there was a total of 24 volunteer cards 
which were made by Khaibar Khan. The. majority of these cards 
were in the smae handwriting and contained the same address.
The 24 names are listed on the interview of June Isackson (I-80a).

Mr Khan’s second visit took place’ on June 2, 1968 at approximately 
2:00pm. At this time Mr Khan was accompanied by his sister 
(so-called), Maryam Kouchan alias Khan (1-361). Both parties 
assisted in doing various campaign tasks and left the headquarters 
at approximately 6:00pm.

He returned on June 3, 1968 at approximately 3:00pm with his 
daughter. Shirrin Khan. Shirrin Khan was assigned to the answering, 
of phones and general type-clerical work. During the days 
activities Mr Khan was at the rear exit of the headquarters 
when he observed a male and female seated in a blue V/W. He 
states that he also observed a male leaning -inside the right 
window talking to the couple who were seated. At approximately 
7:00pm Mr Khan and his daughter left the headquarters walked 
toward the parked V/W. Upon approaching the vehicle Mr Khan 
noticed that the male who was standing outside walked across the 
street and walked out of sight. When he passed the vehicle he 
glanced inside and he noticed that the girl who was seated inside 
the vehicle turned her head as if she did not want to be seen. '

On June 4, 1968 Mr .Khan arrived- with sister (Maryam Khan (1-361) 
and son FElipe Khan (1-292) at approximately 2:00pm. During . 
his activities Mr Khan was located near the drinking fountain 
where the coffee stand is "located. At this time he observed a ■ 
female, Cauc, approximately 23/6 years, wearing a short dress ’ 
with polka dots. He described the dress as white in color and 
the dots to be the diameter of pennies or smaller. This female 
appeared to be talking to a male described as male, Cauc, dark 
complexion, short in height, wearing a jacket described as blue ’ 
"McGregor" type (windbreaker). He was wearing a white shirt 
underneath and tight trousers. It appeared that the two parties 
were talking as they were facing <:each other and that he noticed, 
movement of their mouths, but due to the distance Mr Khan could 
not overhear any conversation. Upon approaching the parties he 
noticed that the female turned her head and looked in the opposite 
direction. Mr Khan then recognized this couple as.being the same



as seen on 6-3-68 in the blue V/W. At approximately 8:00pm on ■ 
6-4-68 Mr Khan and Miss Kouchan left the headquarters. Upon 
exiting the rear of the headquarters Mr Khan and Miss Kouchan 
got into their vehicle and drove.to the front of the headquarters ' 
where they stopped and Mr Khan re-entered. While Mr Khan was ‘ 
inside a male Cauc, early 20’s appz;_\.;hed Maryam who was still 
seated in the vehicle and the male asked for a ride. Miss Kouchan 
recognizing the male as being in the headquarters earlier, agreed 
to-give the person a ride. When Mr Khan returned to the vehicle 
he.noticed the male seated in the rear seat. Enroute to Santa 
Monica the conversation between Mr Khan and the male consisted " 
of the male asking for campaign literature o^ pressttype passes.

■ Mr Khan refused the male any literature since he had none, but 
informed him that if he left his- name and address he would Surnish 
him with some at a later time. The male wrote his name and • 

- address on a piece of paper and gave the paper to Mr'-Khan. This 
’ male was Michael Wayne (1-1096). ' ‘ .

BACKGROUND . .

’ 'Mr Khan became active in the campaign due to his involvement with 
Robert Kennedy at the time Robert Kennedy was Attorney General.

Mr Khan is an exile from the Country of Iran. He came to the 
attention of Robert Kennedy through law suits which were filed 
against the Family of the king of Iran. These suits resulted 

■ . from 1959 when Mr Khan was involved in a construction job with 
United Stated. Mr Khan states when he returned to Iran he- was 
swindled out of money and material by the King. Upon returning 
to the United States Mr Khan was made a political exile by the

' King

Upon returning to the United States Mr Khan started a group 
named ’'The United Patriots for Justice". He started a campaign 
against the King of Iran accusing him of mis-use of foreign 
aid money. He supposedly is assisted in this venture by various 
members of the tribes which make up part of Iran.

OFFICERS STATEMENTS . ' : ’

Officers first came in contact with.Mr' Khaibar Khan as a result of 
checking volunteer cards at the Kennedy Headquarters. It was 
brought to officer’s attention that numerous volunteer cards 
were made by the same person due to handwriting. It was also found 
that the cards (24 in all) had the same address listed on them 
as Mr Khan’s. Upon checking this address it was found that Mr.
Khan’s ex-wife resides at this location. - ■

Mr Khan’s ex-wife (Talat Khan 1-314) was contacted by Sgt. Sartuche 
and he was informed that Mrs Khan had been separated for some 
time and that she was not involved in politics as was her husband. 
Mrs Khan contacted Khaibar and he in turn notified our department 
of his whereabouts. An appointment was made for an interview 
on 6-18-68. ("~ : Y • ’



On June 18, 1968 officers met Mr Khan in the lobby of the 
Miramar Hotel located on Ocean Avenue in Santa Monica. He • 
informed officers that he was staying at the Ocean Palms Hotel 
located at 1215 Ocean Avenue Apt #201 and that he was registered 
under the name .of Mr Goody. During the interview Mr Khan stated 
his distrust of the present administration and the immigration 
department. It was evident that Mr Khan didn’t want his where­
abouts known. He stated that his life was in danger as someone 
was attempting to kill him. While living in the West Los Angeles 
area he was leaving his ex-wife’s apartment when unknown suspects 
jumped him and Mr Khan received various injuries. Due to this 
incident Mr Khan received surgery and had to wear a cast on his 
arm. This incident Vas reported to the West Los Angeles 
Detectives. In April 1968 he and his sister, Maryam Kouchan* ' 

. were horseback riding in Griffith Park at which time his sister 
'got shot in the leg by an unknown assailant and required surgery. 

’ This disabled Miss Kouchan and it was necessary for her to use 
crutches in able to walk.

Due to the above, both Sgt. Sartuche and Officer Miller were 
given nicknames (golfer and tennis player) to use when further 
contacting Mr Khan by telephone. On further meetings, in person, 
officers were to meet Mr Khan at other places than at his residence.' 
These places were ‘-coffee .shops, parks, beaches etc.

Officers first interview with' Khaibar- Khan was on June 18, 1968 
and the last contact was made on July 27, 1968. During this 
time five contacts were made and officers learned that Mr Khan 
is involved in law suits with the King of Iran.. Because Mr- 
Khan had numerous papers from the United States Senate, United 
States Department of Justice along with letters from a organiz­
ation called the United Patriots for Justice. Officers- found 
that the United Patriots for Justice is an organization headed 
by Mr Khan and is made up of different tribes located in.Iran. 
Mr Khan g&ve his permission for officers to make copies of these 
documents, which we did. .

i After the first visit officers found .through the Immigration 
Department that Khaibar Khan, alias Goodarzian had a Immigration 
Warrant outstanding. The warrant was for Illegal Entry (remaining 
beyong specified time), Warrant #A-ll-011142, no bail. It was 
also found out through R & I that Mr Khan was using the alias 
of Mohammad Ali and had an arrest on 1-13-67 for 647F in •
Hollywood. (LA#825 805A). . .

‘ The only information received which is relevant- to the Kennedy 
. assassination was that on June 3, 1968 Mr’Khan observed a male 
and female sitting in a blue ,V/W at the rear of headquarters. -

’ He described the female as Fe, Cauc 23/6 years, 5-5 and the male 
as dark comp, short. . . ' ’ . •



On June 4, 1968 Mr Khan as a telephone operator at the headquarters 
again observed the male and female that he had seen sitting in 
the V/W. The couple was observed standing near the coffee shop 
area. The male and female were facing each other and it appeared 
to Mr Khan that the couple were talking to each other as their 
mouths appeared to be moving. At this time the girl was described 
as wearing a white dress with dark polka dots about the diameter 
of a penny. The male was described as wearing a blue jacket . ‘
(McGregor • type) with a white shirt and light colored tight trousers.'

Due to the people seen on two different occasions by Mr Khan 
he was shown mugs of suspect Sirhan B. Sirhan and asked if he 
could identify him as being the male seen. Mr Khan stated that 
he could not be sure until he could actually see’the male in 
person. Mr Khan was asked if he would attend a show-up if it 
could be arranged and would he then take a polygraph test to 
verify the truthfulness of his statements. Mr Khan refused-to 
take a polygraph test or attend a show-up and stated that .he 
wanted to be 100% sure before he accused anyone. During all 
the interviews with Mr Khan he was always unsure of his identifi­
cation of Sirhan B-. Sirhan. . '

Due to Mr Khan refusing to attend a line up or take a polygraph 
test it is very doubtful or simply a mistake in identify.

It was later found out by officers that Mr Khan was arrested 
by immigration authorities and is presently on $4,000.00 bail 
pending a hearing. ’ . .



1 ^^ FIELD interviews file # W

rGAnW ^Tn^prvi pwsrli JO^®CKSON, June (Mrs) Dats June 13, 1968

।  ' , Time 5:45 PM

isiness Address & Phone 5615 Wilshire Blvd (Kennedy Campaign Hqtrs) 9376300 

-sidence Address & Phone 1673 Malcolm Ave.jr^T^

iformation -(To be complete the report should include: Who,What,When,Where,Why, 
& How) ■ 

Hrs. Isackson is the office manager at.the Jten^j^C^ampaign Hqtrs, at above . 
location. She left camplJrgTT'hqYfir"^^^ night, to go to
the Ambassador Hotel. . She w-as with Helena Smith (Wife of Steve Smith) and 
ooth were in the Senators suite (?582y^6'st^ofS!tSe“evening.'“"‘“‘Approx onb half 
sour prior to- the Senator leaving the suite to go to the Embassy room, she and 
Helena went down and attempte-d•to.ent-er the Embassy Room bu-t were refused 
admittance at the main doors. Both then went to the Colonial Room where Mrs., 
Isackson knew the volunteer guard at the door. The guard permitted them b-oth 
to^pc^S^nd they proceeded‘through the kitche-n where the shooting later took 
place. Before they reached the doors leading- from-the kitchen to the Embassy 
room they were turne-d back.' They both then returned to the Senator's suite 
and was at this location when the shooting took place.

Mrs. Isackson stated that subsequent to the shooting both she and Helena Smith 
talke d a^out the shooting. Helena asked her if■she remembered their entering 
the Colonial Room and someone attempting to enter the room with them, but ’being 
turned away. Mrs. Isackson did not recall such an incident. Hele-ne also 
asked Mrs. Isackson is she recalled seeing a dk complexioned man in the kitche 
ar-ea tearing up paper. Mrs. Isackson does not recall seeing such a person anc 
went on to state that Helena told her that she .could not recall if she actually 
saw such a man t-earing up paper or if she had heard it from someone else

Mrs. Isackson then related what she thought was an unusual situation. On June 
1,1968 and on Election day, a young man of Arab.nationality, known to her as * 
Khaibar Kahn.^ aka "Goody",- add: 10455% Wilshire Blvd., LA phone J 475-1849, 
came into the WilshTfe Mvd. Hqt-rs. The first time he had been to this locat: 
was on Memorial Day (May.30, 1968). On Election Day _Khaibar Kahn came into 
the Hqt-rs with several young persons mo&t of whom appeared to be of Arabic 
descent, land volunteered to help. Most of these persons were subsequently 
□ se-d to t-ransport persons to the' polls' (SEE PAG-E #2 FOR NAMES ETC OF THIS 
GROUP OF PERSONS). Mrs. Isackson reported that a woman came into the Hqtrs 
md asked to be taken to the polls. Mrs. Isackson approached th^e area w^ere 
this group-vzas located and obs’d a young dk complexioned boy sitting on a desk 
swinging his legs. About this time Khaibar Kahn c-ame in with a blonde, dk 
jomplex-ioned young man . This young man saw the one sitting on the tabie and 
said "What are you doing here"? He seemed obviously Surprised to see this feL 
\t this time Khaibar Kahn took the fellow sitting on thed-esk and another and 
left the premises. The blond then t-ransported the woman to the polls.. Later, 
i volunteer worker, Mrs. Bernard, unk add and phone number,~informe-d ^rs. 
isackson that the youngTKm“TnaO&d been sitting on the desk had not done any- 
hing during the entire time that he had been at Hqtrs. Mrs. Isackson state, 
hat she has tried to recall the young man sitting on the desk but cannot say 

- f he could have been Seyhan Serhan or not. Other employees at Hqtrs have 
tat“e-d that one of the group brought in by Hhaibar Kahn resembled Serhan 
SEE PAGE #3 for list of these employees) •___ (CONTINUJED)
westigators making interview,. . 7 , d by: ) ..' ’



S’ X ELD x N j? E k'V 1 E b S

rson(s) Interviewed: Isacj^n, June

Time

siness Address & Phone -;• •' '

sidence Address & Phone ;;

formation (To "be’' complete"the report should include: Who,What,When,Where,Why, 
• ’ ■ ' & How)

. ' ■ ’ Cont. From Pagevl ’ ■ '

Below is a list of the persons who came to the campaign headquarters with 
Kaan,Khaibar as their leader. All the persons put their names on 3x5 cards 
and used the same address of 10455% Wilshire Blvd. Phi* 475-1849; Host but mot 
all were of Arabic descent.The date of their appearance was 6-4-68 (ElectionDa.

l.Misj^{j£y^&jJ;e . ' ■
2"YMiss"'M. ^Taher : '
3. Satar'"Kahn^^^ ';.. . ■ . .
4. Bro rhesus A.’ Dominguez
5. ‘Mary Kna^^., . '. . : - ■ •
6;Miss Farah^a^,^... ■ = : 1
7. Dr.N\>sratol^ " ' . • ’ : . ’ -
8. AbdoI Hamid^Taheri , . ' ■ • • ' . ■ /
9. iV.''"'ft’ezOa^Sw-<*. .
10. Mr. Firouz Tabatabai . '
11. Ir. Nasser Ghauami • . . . ■ - - - . . - ■
12. Mr.''Alex',KKcKa&^^ ' ' . ; ' ■ . . .
IZ.Mr.Nadef^ak'Favan'' - • ■ ■ . -
14. Sheikh Abdol Azim . , - ' - . . ■ ■ • . - . . 1
1S5 Miss Rose'"1'^Kan'^'w • • ! : ’ " ' - - • ■ • ; ' . ' : I
16. Miss Luclan^*Pe^ . ,
17. Miss Elizabeth‘Robinson .
18. Miss Manijeh r.Esf andiari ’ : '
19. Miss ’P'aryfJSaTeK^'^ ■ ’
20. Miss' Pura'$.^ .. ’ : \ ‘ ■
21. M..p4iM^" ■ ' : ‘
22. Talat Kban. • ’ • ' . . * .
23. Mohamma^ich^X^^stani ■ ' - ' •
24. Philippe Memonh .

Note; Some of the cards bearing the name of the above persons appear to be in 
. . the same handwriting. All the- cards are being retained by Mrs,. Isackson 
. ; The FBI has already interviewed Mrs. Isackson and have also seen the 
■ ; cards. ’ ■ . ■ , .. ' ' • ■' * . . . -

‘ ! ? ■ Cent, to page .#3 ’ ■ , ’ ': •

vestigators making interview .
P.L. Sartuche — R.L/Si '.er , ' •

■’ove by:
*SSOBWS»



’erson(s) Interviewed: xoACKSON, June (Mrs) Date 

' ' ■ • , Time 

isiness Address & Phone __________________________________________________________ _

ssidence Address & Phone ____________ _______________ ________ _____________________ *

iformation (To be complete the report should include: Who,What,When,Where,Why 
. - ' - . • ■ & How

CONTINUED FRO/M'PAGE #23..,.*.. . . ‘

Che following is a list of Hqtrs employees who obs’d and may possibly feel 
ihat one of Khaibar Kahn’s group was. Serhan Serhan:

HARDEGE, Dorothy, (Miss) ' ’. - • ■ ■ . ’ .
~ii?2i~IC^oKeny*brive. \
271=7308

2’. SMITH, Bernice (Mrd ( ■ ' ' ■ • ’ ‘ .

931-3533
Knows and has talked to Khaibar Kahn. /

3. SWEENEY, Margarete (Mrs)
"■ unk^dY'e'^ • ■ ' . . '

DI 79910 . ■ , ’ .
Volunteer worker who was in charge of the volunteer section where Khaibar
Khan and his group were working.

I. HANABERRY or HANABRE, William 
'unTT'add'"ahd"^phohe^htif^ be obtained from Mrs. Sweeney....  .

5. SEVERSON, Eleanor (Mrs) ' ■ ' ■ ' ;

476-2909 ; \ ;

3. STERN, Est^y.e.,jMr.S.) ' ' ' ‘ J A z
113 6'''S.'1" booster Ave., LA
271-8504....  : ' ■ • ' : . . *

vo^tvcfa tors makinc interview ; I A- -row ' by:



BUSINESS ADDRESS

RESIDENCE ADDRESS TR7-6151

PHONE

INFORMATION: (WHO, WHAT,WHEN, WHERE, WHY & HOW)'

a volunteer worker for the.Kennedy Campaign was interviewed 
rson at his home address. Larry stated that he worked at the 

headquarters almost every day that it was open. Larry normally left 
school at 2pmaand would go directly to the campaign headquarters.
Larry normally worked at the reception desk with Elly (Eleanor) Severson 

’ 1^295. .. . .

On 6-2-68 Larry arrived at the headquarters at approx 10:30AM. Larry 
was assigned io work the reception desk with Elly. While working that 
day (6-2-68) at approx 2:30PM a man known as Khaibar Khan (1-216) walked 
in with two ocher males. Larry positively identified one of these 
two males as Sirhan B. Sirhan. This' person'ID by Larry did not walk up 
to the reception desk with Khaibar Khan and the other person, but stayed 
back by the.main entrance. Larry asked this person (that Larry ID’d-as 
Sirhan) if he (Larry) could help him and this person pointed to Khaibar 
Khan and stated, "No, I’m with him." Larry did not pay anymore attention 
to this person (that Larry ID'd as Sirhan). Larry did take Khaibar Khan 
and the person that came up to the reception desk, back into the 
telephone bank area. When Larry left the reception desk with Khaibar Khan 
and the other person, the person Larry ID’d-as Sirhan was still standing 
by the main entrance doors. Larry described the person by the door 
as a male, olive complexion, longnose, bushy eyebrows, middle 20’s, 
wearing dark colored pants, dark shoes, white button down shirt, light 
olive green button sweater. When Larry returned from the phone backs 
the person by the door was gone. Approx 5 minutes after Larry returned 
Elly Severson asked where Kennedy's itinerary was. Larry stated that 
just prior to leaving with Khaibar Khan that the itinerary was on the 
reception desk, but when Elly Severson asked where it was he couldn't 
find it, so he went and got another- one. Larry was shown a packet of 
mugs and removed all three phots stating that he is positive that the 
person- he saw on 6-2-68 at the headquarters and the mugs he had removed 
are the same person. Larry also removed the mug of Saidallah Sirhan 
stating that it looked familiar, but he was unable to remember where 
he had seen him.
On 6-5-68 at approx 5pm, he was watching a TV news cast when he first 
saw Sirhan's picture, and remembered that he had seen Sirhan 6-2-68 
at the headquarters. Larry immediately tried to call Elly Severson, 
but her phone was busy. Larry had just hung up when Elly Severson



called him. Elly "Did you see the News.BP Larry stated, "Yeah,
he's the same guy that came in with Khaibar Khan Sunday." Elly then

’ told Larry that she had called the FBI and wanted him’ to call the 
FBI and verify her story. Larry called the FBI ‘and was subsequently 
interviewed by S.A. Warren. (No interview listed. Mentioned in July 
1st sect#III, Page 675) Larry stated that Elly Severson has asked 
him to keep her posted on whats happening.

Larry arrived at the Ambassador at 830pm 6-4-68. Larry went directly 
to the Embassy Room, but couldn’t get in so he went down to the 
Ambassador Ballroom until approx 930pm. Larry then went back to. the 
Embassy Room and had David Robinson ±#323 get him into the Embassy 
Room. Larry.stayed in the Embassy Room until approx 1130pm. At this 
time he went into the lobby and watched a TV monitor until Kennedy 
started his speech. Larry then went into the kitchen via the hallway 
past the men's room on a hunch that Kennedy would leave that way after 
the speech. Larry stated that he was at the west end of the ice • machine, 
(in the kitchen) when Kennedy came through the double swinging doors.
.Kennedy paused a moment and at this time .Roosevelt Grier passed by 
Kennedy, and continued walking east through the kitchen. Kennedy began 
moving forward again and Larry heard one shot and then four or five 
more shots in quick succession. Larry then saw somebody run by in 
front of him eattbound directly into Roosevelt Grier and Geo Plimpton. 
Larry believes this person was Sirhan, but never saw his face. Larry 
described the clothing as light colored pants, sweat shirt light in 
color possibly yellow, white or light shit collar sticking up in back. 
Larry was in kitchen until after Sirhan was taken out, but didn't 
see him taken but. Larry stated that there was too big of a commotion 
to tell what was happening around Kennedy and Sirhan. Larry stated 
that Kennedy was just inside the double swinging doors when he was

. -shot. Larry states that Sirhan was between he (Larry) and Kennedy. 
Larry also stated, he left the Ambassador at approx 330am on 6-5-68.

Opinion & conclusion: ' . ' ’ .
Larry was obviously not in the kitchen when Kennedy was shot because 
of the incorrect locations he gave for Roosevelt Grier, Sirhan. B. 
Sirhan and Robert Kennedy. Larry stated that he was very familiar 
with the Embassy Room because he helped decorate it on 6-3-68. Larry was 

.also in the Embassy Room and the kitchen area on S 5-25-68 when Kennedy 
gave his speech in the Palm Court. ■ ■■ . .
Larry seemed to have information that has been released by the news and

; no other details. At the time of the interview Larry acted as if he 
was prepared for a third degree. Apparently Elly.-.Seyersonafold him to 
be prepared. Larry's mother left the room during the interview, but

• could be seen standing by the doorway of the room where the interview 
was taking place. As Larry described the person he saw on 6-2-68 he . 
continually looked at the mug lying on the table as if he was using 
it for the facial descr^nt^n^^^^^ attached Ambassador Hotel map 
with marking put on by

On 8-2-68 At approx. 11pm, was contacted by telephone. During
the conversation Larry ne na^now decided to submit to a polygraph
examination. Larry stated that he will be out of town until 8-16-68. La’rry 
stated that any day after 8-16-68 would be fine with him for taking the 
polygraph exam. Larry stated he will call as soon .as he returns.



PHONE TR 76151RESIDENCE ADDRESS

BUSINESS ADDRESS None?. PHONE

INFORMATION; (WHO,WHAT^WHEN,WHERE', WHY &’ HOW )

was re-interviewed concerning his statements. made on 
^Therein he related that on '6-2-68 he observed Sirhan Sirnan

in company with Khaibar Khan at Kennedy Campaign Headquarters.- 5912 
Wilshire Blvd., L.A. and further interviewed as to his observations 
in the kitchon area at the time Senator Kennedy was'assassinated.

■When re-interviewed on 8-19-63 Mr. without hesitation '
retracted his former statement and e^^tined that he is not positive 

the person he saw in tae Campaign Headquarters on 6-2-68. was Sirhan 
•; -Sirhan. -In fact whtn shown several mug shots, he was unable to 

identify Sirnan’s new mug shot, stating that he did not look familiar 
j • at all. . ' - . •

Mr. again was questioned regarding his observations of the
kitcue^area at the time of the shooting. From his interpretations 
of the incident, investigating officers could only conclude taat he 

.• was either not in the kitchen at the time of the shooting or his 
recollections of the incident is so vague and inconsistent with 

. . known, established facts, that he would ba of no value as a witness.

kw/8-30-68

EVEJ&xGAW



Supple I 653 INTERVIEWS .

mSON INTERVIEWED :o!;£>£g££ggg2HjS BEg^ _

XlSACKSON, BERNARD ' .
'X-- ^^^.^uxrJ^ftj^Va^^ 19 5 DOB 5-19^19 ’~

ISIDENCE ADDRESS 11038 S. Atlantic, Lvawood .- PHONE 7744993 - - -

IS INE S S ADDRE S s^_Jffi^McokJ-A^___™™_^

^FORMATION: (WHO , WHAT , WHEN, WHERE , WHY &' HOW) — ' ------------- -

Mr. Isackson came to the attention of this department through Sherry Harks 
(1653) who observed him at th© Ambassador Hotel Juno 4,-1968.

Hr. Isackson stated he was a volunteer worker with no special duties other
than^aintain peace and cooperation among the pother volunteer workers. 
IB^Ok at the Ambassador Hotel on the night of June 4, 1963. He was
entertaining staff members of the camp. He stated he was in the Embassy room 
several times through out the night but did not pay attention to what 'was 
going on dur to the large crowd. He stated he was with Senator Kennedy in ■ 
the presidental suite on th© 5th floor up until the time Senator Kennedy 
left to give his victory speech because of She crowds but stayed in the 
presidontal suite and watched it on TV. .

Re stated Senator Kennedy finished the speech and walked off the platform 
through the double doors. Mr, Isackson stated when Senator Kennedy left 
the Embassy room he heard what sounded like balloons breaking but didn’t 
think anything about it. He stated when all of th© confusion started he 
felt something was wrong. So he left the presidental .suite and attempted. 
to gat a elevator to the Embassy room. Ku stated the elevators were 
busy so ho took the stairway down entering the lobby via the s/west stairway. 
He then’ran to the press room and observed Sirhan being removed from the 
hotel by officers of this department.

Mr. Isackson stated he did not see Sirhan prior to or after ho was taken 
from the hotel. He also stated ho observed no one in a polka dot dress and 
he had no camera or tape recorder. . .

Mr. Isackson stated he has been interviewed by the FBI, but not"the news 
media.

Mr. Isackson was asked if anything or anyone acted strange or out of place 
around the headquarters. He stated the only thing that stood out as being 
unusal was the actions and statements of Khaibar Khan (1216). .He stated 
Khan would never fill out cards or write on anything from which the.handwiting 
could bo positively lb as Khan. Ue also stated to Mr. Isackson he was from 
Istanbul, Turkey and currently living in England. Hr. Isackson stated Khan 
was very overbearing when it cam© to the point of trying to impress someone. 

/ 
/ • - / " (OVER)

V£s^^—_—-----^?iwrar~~^^——



Page i? 2 ISSCKSON, BERNIE 1-1130

Mr. Isackson recalled one incident when Khan asked one of the office girls 
if she had seen a unidentified volunteer, when the office girl started
■to page the volunteer Khan became very nervious and told the girl to never 
mind. Khan would often meet volunteers entering the headquarters and 
escort them to the information desk to register them as’ if they were 
personal friends of his; this was evident by many of them using his address 
and pho.ne number. '

Mr. Isackson stated the following people were with him in the presidents! 
suite or were involved in the planning of the celebration at the Ambassador 
Hotel. ’ ■ . . •

Adele Leapold (1628) add unk, Hew York City.
Slyvla Chase (I 781) add unk
Gerald Maher (15’01) State of Calif Unemployment Office Sac.
Jerry Costigan 1019% Venice Blvd Ph537044.il ■
Han Araarosa (1330) Bus PM2728866 Red-if 11074061 ’

All of the above have boon interviewed except Jerry Costigan.



siness^Address & Phone Retired Foreign Service Officer. " 

sidence Address & Phone 12000 Lamanda St. §1 L.A. 90066 PHS 390~3020

formation (To be complete the report should include: Who,What,When,WherezWhy, 
' ' & How)

Reason interviewed: At Headquarters and Ebass^y Rm. on 6-4-68.
Function; Volunteer Worker* (Car Pool Section) . .
Interviewed: 6-27-68.425PM. ‘ ■ • . ■ \

Subject states that on 6-4-68 740 AM, He reported to work at the Headquarters 
in the car pool section. During His tour of duty which lasted until 8PM, 
He recalls seeing three individuals of Eastern extraction. One was a male 
approx. 40± who ID Himself as Sha’ibarKKhan (Already Int.I§ 216), a second 
male who by description fits STKiian ^nTTaiready interviewed) and a young ; 
■lady on crutches who by description fits Maryam Kouchan (I#361). ■
Subject left the Headquarters at-8PM and fe^^Ttfr'f&^ch'ange clothes. _He the? 
left and wentjg^th^Ambassador. Subject entered the Embassy Rm. at approx. 
10PM, but/Left at 1130?M a headache, and was home by 12'mid-night.
•Subject didn'.t see any girl in a polka dot dress or anyone resembling sirhan.
He didn* t take any jjhqtos. ........ ’
SubjecfrecalTs"seeing the below listed people at the Ambassador:. 
Physical Desc. M,Cau. (3-2-24) 6-1, 195 Brn.Brn.

1. Robert JDolson^.^JQ.^ve Hansen (Both USC Volunteer Workers.)

3. Mrs. Sweeney^Nephew M,Cau. 20. (Robert Dolson is Sweeney’s Nephew) ( 
\BB1^WWIWWW<^l<«^‘*MM«l»»iwI^^t^^

4. TAYLOR, Robert M/Cauc USC Student Worker - 1-855

Mr. Henebry has been interviewed by S.A/ LesWaren of the FBI on'6-6-68

Subject was re-contacted on 6-28r68 345PM, ’at which time He stated that on 
6-5-68 8PM, He rec. a phone call from K. Khan ,who invited Him to dinner J 
and drinks, but Mr. Henebry refused. • . '
Regarding.a Krs. Stearns^Mr. Henebry states that Skh is an Irritable type 
woman with a personality problem and caused problems due to her personality 
with various people who came to Her desk. • • '
Mr. Henebry further states that He never, bbs. any people with guns, including 
K.Khan and friends. .......... ... ...........

On 6-28-68/4:30PM, Mr. Henebry called and stated that he wished to g'ive 
ogt. oartuche another name that ;he recalled as being one of the persons 
in tne Embassy Room on the night of the shooting. Mrs. STOUT (wife of 
news reporter BILL STOUT). . - • ' • ----y ,

vestigators making interview • . • Approved by^ . , ,



tesidence Address- & Phone12U09 Helena St.., Brentwood; Calif. Phone #Li,762909

:nlto- -tion (To be complete the report shovel inc^
’ . & How)

his interview was conducted’at the home of the infprmant and on the abv date 
nd time®.
ascription of informant: Fe Caua ^!3 180 DOB Sept Hj.,1925, black hair haz eyes

n June 19, 1968, at approx 2:15PM an interview/ of an Estelle Stems (1-25) was 
onducted, in which Sterns -alledges that she on June Lt., 1968 st approx 9:00 AM 
bs Sirhan Sirhan, in company of two (2) additional males and one (1) Fe at the 
Kennedy election Kgs, £615 Wilshire Bl® Sirhan and one other male, according to 
items were carrying guns in shoulder holsters® Sterns description'of the susps 
.s as follows: • ■ ' •
-1, Sirhan B® Sirhan/ M-Jord Bl]., 5’3 med built, blk hair and drk eyes®
‘B® M-Jord 2£, 5’5 med built, blk bushy hair, brn eyes, wearing blu windbreaker 
Jacket, whtcshirt,£ somewhat ruffled and worn appearing, drk slacks or levis® 
/3® M-Jord Lj.0/45s 5’6 stocky built, blk hair, graying at temples, extreamly han 
some looking, wearing a drk suit and tie®
terns further stated that these susps entered the Eqs and came to her desk, who 
susps 1 and 2.took chairs and sat opposite of her, while susp 3 addressed her® 
Susp 3 first- asked Sterns for her name and the Senator’s intinerary, ThennSusp 
and Sterns talked about sports, golf, tennis and horses® Susp 3’then asked abov 
the Bus schedule and if he could wAlk through the Has® He then left®
Sirhan then began talking to Sterns, first asking if therd nas any coffee in tt 
Hq_s. Sterns confirmed and offered to get him a cup, whereupon Sirhan asked her 
(Sterns) to go out with him and offered to buy. her a cup of coffee or a drink 5 
she so desired® Sirhan also asked about the Kennedy itinerary. It was during tt 
conversation with Sirhan that Sterns • states she observed the guns-, carried by 
Sirhan and the #2 susp. ‘ : -

Officer learned from Hrs Sweeney, File I~59 that on June l|., 1968, Mrs Severson 
the abv informant, worked the desk with Sterns®.
Mrs Severson gave the following statement:
”0n June L|., 1968 X arrived at the Kennedy Hqs at approx 8:30AM, and was assign 
to work the information desk with Mrs Sterns* I never left the desk till late, 
the afternoon. At no time did Mrs Sterns talk to two (2) young arabian men, or 
was she asked to go out for either coffee .or a drink, nor was there anybody wi 
guns at the desk. In my opinion Mrs Sterns is a feather brain, know it all, ex 
able lady, who could not find enough reasons to make herself important to the 
other workers® She probably is makink up this story to gain publicity. This 3r 
man (susp #3) of whom Mrs Sterns spoke is a Mr Khan, known as ’’Goody”, who wor 
in'the Eqs, Mr Khan spoke to Mrs Sterns on Monday, June 3, -1968, and there cor 
versation was about golf, and some other sports,, as far as I can recall".

Investigators making interview Approved by



• ■'U • Li
■ INTERVIEWS

cspn(s) Interviewed Sweeney p Margarete (Mrs)

L^ 14

Date June 2^,1968

Time- ' & 7:3^

siness Address & Phone None

sidence Address & Phone 20055 Wells Dr, Woodland Rills, “Phone DI 79910

Fe Caue ^'7 165 DOB,,May 351917p Dt Brown Hair, Brown eyes*

fo- / :tipn (To be compIetfFTnF^ ■ shoSTInclude:Who,What,When,Where, Why,

x*viewed at informant's-home at: the. abv date and time
& How)

rmant was in charge of the volunteer workers at the Kennedy Eqs* On- the eve. 
une lj.th, 1968 she went to the Ambassador Hotel as a visitor only, she had no_ 
cial tasks or functions* She arrived’ at the hotel at approx 7PM, and went to 
Embassy Room shortly there after* At approx 9:00PM she began looking for her 
iew, Robert Dolson, by-walking through the Embassy Room and the Lobby9 finally 
ving at the Press Room* She was at this location prior to, during.the shooting 
after it* She also obs Sirhan Sirhan, when he was led out o£\the hotel by the 
'ormed Officers* Mrs Sweeney did not see Sirhan prioi? to that^bii<e, nor did 
see any girl in a ’’Polkadot Dre'ss”. . ■ A ■ \
Sweeney stated she heard the shots and recognised them as

-. from an area ’of much hunting* 
no private people taking pictures0

srs- ih; Hotel:
A?

^rs Robert Goodman,, unk add (in Press Room) ^^ 
Ext IO78 (Press Room) ^=^ a 

’Hardy, unk add (at stage and in hallway) 
a?on^ 767&Bella Vista, L*A* #6707982-2’^,i' 
s Eveum, 214 W Judith Av, Anaheim, #PR. 23072 (Press Room)^ ^
^^/Uli^s ^ add* Obtnable through Kennedy Hqs (door next to anchor desk-H/t
Oaek, 100 Gilbs st. Rochester N.Y* (in L*A* through R* Farri

, Huntington Beach 
R62909

Canyon Dr, Hollywood)’ ^ 
1, uhk ‘phone«(Embassy Room)

^Y^^^0^1? ^ add* Reached through Mrs Severson,^ * * • zq
^ a<^ or phono, (Embassy Room) ZS”^y '

i'£am’‘HenaoryJ. 12000 Lamanda, L.AO #3903020 ( Embassy Room)2?J^O^' 
^jZ^QW'f1^^ Coldwater Canyon, ’L*A* #7623391
^oil?^^ add* He is Ass’t Director L.A* Philharmonic* (unk loc at hotel).^ 
HFfel§Xt 2206 Moray Av* San Pedro, unk phone. £unk loc at hotel]3?^p 
&^3>I>e'^L! Assemblyman 47th Dist, phone 98^09I0*"(Embassy Room)^
3jfu^s/^^ add, works Firemens ‘Fund Insurance Co, Claims Supervisoro.^ 
X^C^^SsES^ ^k add Mayor Yorty’s Offices'^ . ■ * ^^.'"'L

’xG^iSk.^ addo Bus 9^11- Lth St, Inglei-zood, # 75^313«^3<^7 , ’-^
^4-^.5532 N*. Citrus, Covina, #'ED902^0.3’3^/ .•
ktlLklrudi Owensn 38 32 Palos Verdes Dr, North Palos Verdes Estates^ JFR 55704 
& ®X)?£SSJ Schechter, 4435 Dongridge, Sherman Oaks, #7889320 ^^/y

3.15 S Croft, LoA* #93860L1l«s==’
tf any. Josasa 914 N Beverly Glen, L*A*24, #GR5-£206Ja ^<^*

nvestigators. making interview 
P- Werth 10909 SUS'C^ro)

Approved by



■INTERVIEW OF MARGaRETE SWEENEI, Jun© 2^; 19oO, &t ’7:5OFM I"59

CoSlNUED.', ’ * ’

- len Stout, unk add and p Hone (wife of Bill 8t^,p(CBS News)’*' ^

'XES^X! ^ a<2do Bus ETNA Life Insurance Co/San Diego Offi'ep/ #68hl200^ 
ksxJl$A££^^ K-un^ adds Bus ”New linage Club53/ ^M22W # 2936139*&&?
igfVjoM 12^72 Washington Bl, L.A. Apt C, #3982206«^ . • -..
\O^§&>~16£20 Sunset Bl; Pacific no Dhon©,^

Sweeney further relates that FBI Spec Agent Dozett took” the card file -of all- 
unteer workers from the Kennedy Has* fee’ returned thl/^He minus- the 10 to T9 
es1- of the .arabian workers* a.-.v- ’

’/^^/<A^s^’ ^^C
Sweeney was Supervisor of lira Sterns,' Filb 1-2^ at the Kennedy Hqsv—- 
Sweeney states that in her opinion’Mrs Stern is stupid, selfserving.rxd is . 
uo say anything to focus attention upon herselfs* Mrs Sweeney further relates 

b sho remembers the* occasion of .the three (3) Arabian Males and the Fe coming 
uhe Has, June 1^1968, at approx 9:00-9:30AM, and them speaking to Mrs Stemi^
Sweeney states that the older of the three .^^i-^as Khaibar Khan, who was 
and oup of the Hqs- almost da£ly, bringing 'axi^n volunteers,. The Fe was 
Xhan’s' "Sisto?”, .She was on crutches,, 
W^5gZ$D£E20SScSa$ES^WE&^^
Sw eoney started her w ork at the Kennedy Hqs on or about March 19, 19o8.
usual hours at the Hqs were from approx 9-7:30 AM to L^iOOFM. She was at the ;
every- weekday and also on some Saturdays. On election day, June' L[., 1968, Mrs 

eeney arrived at the Hqs at app'rox 7s 30AM and remained there continously till 
oPM, when she took a short break for lunch, approx 30 Min, and returned. She. 
terates that she obs the Lj. Arabs, 3 Males and 2. Fe, of ■whom Mrs Sterns speaks, 
due to the atire of the 2 younger men, and poss conflict between them and anyj 
ish people coming to the Hqs, had the ’Arabs removed to the rear of the Hqs by : 
her .herself or some other regular Hqs worker. - ^ ,
Sw eeney’s desk was at the front of the-Hqs, approx 30 feet west of the front 

r. Much of her time of the days, p*receeding the election day, she spent on the 
n corridor, near the information desk. She relates that she heard some of the 
ors of Sirhan coming to the Hqs, also the story of the guns, but was never in- 
ned to take them too serious, knowing where the s tories originated.
Sweeney says, ^had Mrs Sterns in fact seen anybody with guns in the Hqs at 
time, sho, Mrs Sterns would IEES indeed have brought this “important” story 
everybody’s attention, right there and then. To the best of her knowledge, Mrs 
eney never a aw Sirhan Sirhan at the Kennedy Hqs,



JON INTERVIEWED:^gTERNS, Estelle (Mrs.) ' DATE/TIME 6-19-68 2:15 PM

F RACE c HAIR BlndEYES Blu ^7 5’ WT 95 DOB May 5, 1915 (Canada)

CDENCE ADDRESS1136 S. Wooster ;,i207,rL7A. - PHONE 271-8504 , ~

INESS ADDRESS 816 S. Robertson Blvd., L.aJ PHONE 

ORMATION: (WHO,WHAT,WHEN,WHERE,WHY & HOW)

Interview conducted at the home of the informant, at the above 
date & time. • •

Informant stated that she was a volunteer worker at the Kennedy 
Hdqts., 5615 Wilshire Blvd. L.A. She was a fund raiser and as 
such, occupied the 1st desk next to the front door.

On 6-4-68, at approx. 9 AM, she observed four (4) persons approach 
the front door to the Hdqts., Three (3) of these were males, and ■ 

. one. (1)- female. Mrs.^Sterns describes them as follows: .

■ #1, Sirhan B. Sirhan, M-Jord 24, 5-3 med build with black, curly 
hair and dark eyes. •

'#2, M-Jord 25, med build, black, bushy hair and brown eyes, 
wearing a blue windbreaker jacket, a white, somewhat ruffled 
and worn appearing shirt, and dark slacks or levis.

#3, M-Jord 40/45, 5-6 stocky build, black hair, graying at the .
. temples, extremely handsome looking, wearing a dark suit & tie.

#4, Fe-Jord, early twenties, dark skinned as if suntanned,■dark 
, hair, worn shoulder length, wearing a white cloth coat or dress.

’ Mrs. STERNS stated that susp. 1, 2, and 3
#4 remained on the street, near the front

entered the Hdqts., while
door. Susps. land 2

. sat at her desk and spoke in a foreign language. Susp. 3 asked 
. her for her name and the Senator’s itinerary,..also about the bus 
schedule. He made a $3.00 contribution and asked permission to
walk through the Hdqts. and left.

■ Sirhan and Susp. 3 then conversed with the informant, first
asking if there was any coffee in the Hqs. Mrs. STERNS confirmed 
and offered to get some. Sirhan at this time, informant alledges, 
asked her to go out with him and offered to buy her a cup of coffee 
or a drink, if she so desired. She politely declined, and their 
conversation turned to the Kennedy itinerary, and his stand on 
civil rights. • - ■ • ■

kw/8-2-68 •

TAEPPtrLEW!

a______Continued

Tapproved "p.'v? ; ~"



Mrs. STERNS fAher alledges that(during Mi? conversation with 
• Sirhan and Sus^ 2, she observed that bot^were carrying guns .
in shoulder holsters, underneath-their-left armpits. "When she 
commented to them regarding the guns, Sirhan replied *'0hz that 
is just for self protection, what with all this racial trouble 
in and around Watts". ‘

When Mrs. STERNS answered that the Hqs. was far from Watts, 
Sirhan, she alledges, replied "Well, we have them and anyway, 
we have permits for the guns". ’ '

Susps. remained at her desk a short while longer, then walked 
into the interior of the Hqs., and she lost sight of them.

Mrs. STERNS further states that she received an anonymous . 
phone call, female voice, on June 5, 1968 at approx. 12:30 AM, 
stating "It’s all over with". '

After this phone call, she turned' on the T.V. and for the first 
time learned of the shooting of Senator Kennedy.

On 6-6-68, at approx. 5-5:30 PM, she again received an anonymous 
call, this time a male voice, which sounded muffled, as if spoken 

. through a towel, and with an accent of the middle east. The
caller stated "Under no circumstances give out any information 
to anybody as to the number of people, or-their activities at 
your desk on Tuesday (6-4-68)".

On 6-24-68, approx. 7:15 PM, Mrs. STERNS was re-interviewed at 
her home. She insisted on the correctness of her first state- , 
ments, adding only some, additional conversation, she claims to . 
have had.with Susp. 3, regarding a race horse, "My Beauty", and 
the training of horses. She also alledges that Susp. 3 showed 
her a picture, depicting him dressed in a white Arabian outfit, 
minus the turban, riding this horse; ■ -

Due to the enormousness of her statements, and after explaining 
■ to her the function of the polygraph, she was asked to submit to
such an examination, to which she readily agreed. On 6-26-68, 
Mrs. STERNS, however, refused to come to the Police Dept, for a 
polygraph examination, stating "she was too busy working in a 
political campaign to come".

.-On 7-15-68, at approx. 9 PM, Mrs. STERNS was again re-interviewed 
by telephone. She still insisted that she saw Sirhan at the 
Kennedy Hqs. on June 4, 1968. When she was told that that was 
almost impossible due to Sirhan’s other activities on that date, 
she suddenly changed her tone of voice, and very nastily answered 
"So. you have all this information, and I made a mistake. What

• do I care". Mrs. STERNS then was asked if she now admits making 
a mistake regarding her observations at the Kennedy Hqs., to

. which she replied' "No, I’m not going to admit anything. If I ' 
made a mistake, I’m not going to admit it now”! -

' • ’ Continued . ’

. 5 ■



Mrs. STERNS has been described by fellow campaign workers as 
follows: She appears tQ.be suffering from a persecution complex 
and a feeling, of lack .of importance; stupid, liable to- say any­
thing to focus attention to herself, and extremely excitable, ■ 
and not to be taken too serious. '

Mrs. STERNS gave the following named persons, present at the • 
Kennedy Hqs. on 6-4-68., to verify her statements:' '

BERG, Larry (1) ■ ' ■ ■
"Myda" (2) ■ ' •
"Woody" (3) ‘ ■

Officer identified the above persons as follows:

(1) BECK, Larry Joe, Interviewed 1-35 ' ' ' .
(2) FOOTE, Magdalena, Interviewed 1-812 • '
(3) KHAN, Khaibar, Interviewed 1-216 .

The following persons were also at the Kennedy Hqs. on 6-4-68, 
and worked.with and/or around Mrs.' STERNS during the time, she 
alledge's seeing Sirhan. ■ . ■

SWEENEY, Margarete, interviewed 1-59 '
LEOPOLD, Adele, Interviewed 1-628 ' \
SEVERSON, Eleanor, Interviewed 1-295

SWEENEY, FOOTE, BECK, LEOPOLD AND SEVERSON state that they 
observed the four (4) persons of whom Mrs. STERNS speaks, and 
identified them as Khaibar KHAN, his "lady friend" and some 
Arabian volunteer workers, neither of whom was Sirhan B. Sirhan.
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^)n (^) Dhterviewed

FIELD INTERVIEWS.
Ban^Maryam AKOhah

r&a>«t>j»V^«» «»<^ 1 w» wmw>w»»i«.-i wu l.ii.oi—<!■»*■»

FILE £

Time. 43 OPM
V

siness Address &’ Phone _jM£jALJhd2^^

sidence Address & Phone 1215 Ocean Ave. $206 Ph$ EX,30227

formation. (To be” compie'te'^the report "should include: Who,What,When, Where, Why

M^sg .Kouchan was a vo&unteer worker at Kennedy Headquarters and Her first.day

work was on 6-2-6S 2PM„ At that time she was using.crutches and when she arr- 

vied ah the Headquarters (Wilshire entrance) she hesitated at the door wait­
-------- .----- -——.----- :------ -—“—--- :----———-------- ------------  
gr snipe one to open^since the crutches occupied her hands; It was then that

male person (later ID as Sirhan) opened the'door.' .He was wearing -Tennis shoes 

ark pants and a sweater with zipper down the front. A few hours later She ’ 

aim obs. Sirhan inside the headquarters walking around. .

ss Kouchan also recalls seeing fed^ixmxfed^ another person who- She later

6 as SirhanTs Brother at the^f headquarters on 6~4-6S. She made this ID after 

eing a picture shown to her by FBI agents. And also ID Sirhan from photoTs 

hown to her by the FBI, , '■

■iss Kouchan is the sec, for Kaiber Khan and can^ be reached through Her» 

ttorney Jack Corinblit '3700 Wilshire Blvd. 5/th. Floor.(Beneficial Plaza_____ 

iuilding. ) . ■ - . •

ivestigators making ir urview ( proved by:



wed
TALAT (ami)

X*—* . ~

usipess Address & Phone NONE / Ijh'^ 

esidence Address.& Phone 10455g Wilshire Blvd/WLA

Xm? ILE

Date June 14, 1968

WW
Time

5:1|.OPM

1-75-18^9

reformation (To be complete the report should include: Who,What,When,Where,Why , 
Mrs, Kahn states that she has been divorced from^K^ibar^ahn^since 1961 ^utOv^ 
that'he still uses her address for his mail, She’is^not aware'of his residence 
address or the type of work that he is engaged with, other than it is regard­
ing investments, Mrs, Kahn was vague regarding her husbands political activit­
ies other than he was an honorary chairman of a group that is Anti-Iranian. 
This political association came about in 1959 when ^r, Kahn was involved in 
an Construction venture with the King, of ..Iran. sand since that time has been 
a political exile of that .country,^'The^fai^ has been in this country since 
1953« They have four children who live with Mrs. Kahn at the Wilshire Blvd 
address.. (J11 but the youngest weretbom in Iran*, The children are as follows

Khosrow Male/Cau^ 6-16-49 ^is presently attending
• Santa Monica City College,.

Shirin Fem/Caus 4-21-50/ she attends University Hi.Sch-, 
West L.A. /

/Wf< F-^^’ 
Male/Cauc

Mrs. Kahn further stated that an agent from the FBI7j L,F.^^Warren ^-83-3551?, 
has already contacted her and it is her understanding that the FB1 has 
already contacted her husband. -

At approx 8:00PM, this date, Mr. Kahn telephoned me at PAB from long distance 
(location unknown) and stated that he had been informed that I wished to 

talk to him. He further states that he will call me back on Sat (6-15-68) 
and leave a phone’number where he can be reached in Los Angeles. ^-Iso , that 
he has already spoken to a member of this Dept, on 6-^-68. „

F©^^^ .j&^e^el©^ ^&l ^S' ^t6 ^^ ^^



Qy^ j ^ ^ ^^^ELD4 INTERVIEWS M ^f^LE # ' ^ "" & $ ^_____

’erson(s^J?n-te^viewed:_j|^J|JL^^^|^^{^ Date 6-24-68 445PM

Time 445PM ” MM_______M_^___uX~~~~~-_-----«_~*~-*->-4-~-~*~~«~~MM~~-M~rM. ---------- ... „ ._ -------------- ... ----------------------- . ,, . _

• • . * ’ • / . ‘ »

business Address & Phone 10455^ Wilshire Blvd.4751849 1 '

residence Address & Phone None'’

nformation (To be complete -the report should include: Who,What,When,Where,Why 
' & How)

Time interviewed 6-24-68 445PM. M, Iranian , (10-16-52) 5-11.160. B/B

Subject'was a volunteer worker and'was at the Headquarters on 6-4-68 1230PM/

till 230PM. At no time did the Subj. go to the Ambassador. The Subj. doesn*t __--~--~~--~——~—----------~-~-~------—--——>---—--——■--—-«-------—-—--'--—----------“-■--■------——■-----—---“---—--—---—--■---■—---~-^

recall- seeing.^Sirhan at the Headquarters at any time.’



CCT .

Progress REport; Khaibaij^han
TfjMEOCCURRED^_—___ M -__—_-—_-

Rank, Kame, Assignment Division) . . I DATE & TIME REPORTED

Lt. Higbie, PM Supervisor, SUS ' . .

Khaibar Khan (LA-5835805) and family came to Los Angele^ji 1953f this 
^eluded his wife Talat Khan, his sons, Khosrow Khan, 

and his daughter Shirin Khan.

In 1959, Mr. Khan returned to Iran with an American Construction Company 
to take part in a business deal with the King of Iran who at that time was 

• a personal friend of Mr. Khan'. The venture fell through and Mr. Khan returns 
to the United States. Mr. Khan then became active in a group known as the 
"United Patriots for Justice". This group consisted of various leaders of 
tribes in Iran)who don't generally favor the King.

Mr. Khan then initiated legal action against the.family of the King of Iran 
in’a lawsuit for a sum exceeding one million dollars. He also testified 
before the Senate Permanent Subcommittee on the investigations of The ■ 
Committee on Government Operations, this committee was presided by Senator 
John L. McClellan (D-Ark). The committee was concerned with the mis-use 
of foreign aid funds in Iran. This all occurred between the years of 1959 
and 1963.

Also during this time the King of Iran declared Mr. Khan a political exile. 
Much of the legal action that took place during the .hearing before the Sub­
committee brought Mr. Khan in contact with the United States Attorney ' 
General's Office and Mr. Robert F. Kennedy, who at that time was the United 
States Attorney General. And according to Mr. Khan this is how he became 
quite impressed with Robert Kennedy -and which made him volunteer as a 
Kennedy worker.

Mr. Khan's first visit to the headquarters was on 6-1-68 at which time he 
registered. He again returned on 6-2-68 with Maryam Kouchan and during 
that time worked answering telephones and left at approximately 6:30pm. 
On 6-3-68 he again arrived at the Kennedy headquarters at approximately 
3:00PM, with his daughter, Shirin. During this time Mr. Khan recalls 
seeing a male seated in a car outside the headquarters which in his mind 
resembled Sirhan. Also during this time Mr. Khan filled out registration 
cards and listed various names of individuals who are tribal leaders in 
Iran. The purpose of this was that in November 1968 when the presidental 
election takes place these various people.would be in the United States 
and were supposedly going to help take the callers name and use his mailing 
address on the cards. This mailing address (10455^ Wilshire) belongs to 
his ex-wife Talat Khan. He also used this address on the registration cards 
for the tribal leaders. : .

On 6-4-68, Mr. Khan again went to the headquarters accompanied with Maryam 
Kouchan and his son Khosrow Khan. Mr. Khan then worked at one of the- desks 
selling campaign buttons and claims that he observed a male who he supposedly 
states was Sirhan enter the rear door. He also observed a girl in a polka 
do.t dress enter the front door. These two individuals were then seen later
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standing within three feet of one another and apparently talking 
to one another. This supposedly occurred during the afternoon hours.

Due jto the fact that Sirhan on 6-4-68 (afternoon hours) was at 
the target range I suggested to Mr; Khan he take a polygraph 
examination to verify the truthfulness of his observation of 
Sirhan. Mr. Khan refused and stated he wanted to be 100S sute 
before actually accusing anyone. I then suggested that if ’a 
"show-pp" could be arranged if he would come to the police station. 
Mr. Khan again refused and refused to go anywhere.near a police 
station.

This type behavior was expected since Mr. Khan was always a bit 
reluctant about his whereabouts and would always insist that during 
our interviews we meet in a public park or restaurant. Also; that 
during any interview with members of his family or friends he 
insisted on being present. ’i j

It should ne noted that the times Mr. Khan was at the headquarters 
he had his ana in a cast due to a dispute that took place in! April,, 
1968 in a parking lot adjacent to 10455 Wilshire Blvd. This; 
incident was reported to West Los Angeles Detectives. Also his 
traveling campanion Maryam Kouchan was using crutches to walk due 
to a horse back riding accident that took place in Griffith ’Park.

In regards to ..the interview of Maryam Kouchan she also ID’s 'Sirhan 
but this ID is very weak and she gives the impression of being a 
puppet of Mr. Khan. Miss Kouchan also refused to take a take a 
polygraph without'the sanction of Mr. Khan, which of course ^as not 
given. . ■ . I

It is therefore this officers opinion that the ID of Sirhan by 
Mr. Khan and Miss Kouchan is very doubtful or simply a mistake in 
identity. • • ;

I was also informed that Mr. Khan was wanted on an Immigration 
warrant ^1X^-011142 (Illegal Entry)’ remaining beyond specified time. 
This warrant was served on Mr. Khan by Immigration authorities 
shortly after the last interview. ■ ! .
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A. KENEDY HHADQUARTBRS-

The Kennedy Ecadquarters located at 5615 Wilshire -Blvd oxaployed 
approshaately twenty salaried employees from the day it opened 
March 24, 1968.- The number of salaried employees increased from 
twenty to on© hundred prior to the assassination, A roster of the 
salaried employees is being compiled and will be placed in file for 
future disposition,

7 The number of volunteer workers varied frees hour to hour and from 
t-’day to day, The approximate number of volunteer workers was in. excess 

’ of five thousand.

•' A list of the volunteer 'workers hns'booa compiled however tho validity 
i of th© names and addresses ,©f those workers la Gtestioaable. Th© 
’ volunteer worker would list his name and address on a' card and sub- 
i sequently forward it to a salaried employee. $

A couple of volunteer workers mentioned'in -the first progress report, 
Mrs. Sterns and Mrs. Severson alleged that they had observed Sirhan 

; in th© campaign headquarters between June 1 and 4 inclusive. Khaibar 
‘ Khan also alleges that he observed Sirhan in the campaign headquarters 
periodically which will b© covered in section B of this report.

■ There is no evidence to date or of individuals, who can positively 
place Sirhan B. Sirhan in th© campaign headquarters.

LZ BKHAIBAR KHAN • .

Khaibar Khan an Iranian alien first came to the United. States with 
his family in 1953. Khan alleges to be a personal friend- of tho 
late Senator Robert P. Kennedy and he has personal correspondence 
which corroborates this fact. This correspondence has been examined . 
and photostat copies obtained.

Mr. Khan allegedly'has been politically ceiled from Iran, as a result 
of a finaaical business venture and subsequent international lawsuit 
with the family of th© King of Iran.

During the Khans stay in tho United States he has become active in a 
group known as tho "United Patriots fpr Justice".

The Khan began visiting, the headquarters on Wilshire Blvd on June 1, 
196'8’. During his frequent visits he would bring ESEbers. of his 
family and friends most of which were of Kid-eastern extraction.

Khaibar Khan alleged that he observed Sirhan B. Sirhan on 6-3f68 and 
again on 6-4-68 in Campaign headquarters. On on© occasion Sirhan 
was allegedly accompanied by a girl wearing a polka dot dress. Upon 
.subsequent questioning by investigators of the SUS Unit Khaibar Khan 
i's uncertain of his observations. He has refused to take a polygraph 
examination or view a show-up.
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Mr. Khan is presently awaiting the outcome of legislations now 
before the U.S. Congress to determine if he will become a citizen 
of the United States by an act of Congress.. The Khan was also the ' 
subject of a Department of Immigration warrant of arrest charging 
him with "illegal entry." The Department of Immigration was 
informed of his whereabouts by investigators of this unit which
resulted in his arrest, 
additional hearing which

He is presently on bail and awaiting an 
will rule on deportation proceedings.

C. HOTEL SECURITY

The hotel security force auabering eight uniformed officers and
■two plainclothes officers-supplemented by six uniformed officers from 
the ACE Guard Service were deployed throughout the hotel. The ' 
investigation has disclosed that the security guards positions were 
frequently changed and their- instructions often modified and '
countermanded. A list of the guards positions immediately prior

■ to and after the shooting is attached to this report.

The Kennedy Party was opposed to any and all security measures. . 
Bill Gardner, Chief Security Officer for the hotel instructed the 
security force to be "unobtrusive'’ and that each guard was to allow . 
"the common man to be with the Senator". .

There were some vague attempts to prevent all unauthoritised persons 
from entering the Colonial Room which was used as the press room. 
Once representatives from the Los Angeles Fire Department formed 
the opinion that various rooms on- the first and second floors were 
over crowded, the guards were notified to restrict further entry. 
However it does not appear that the.security force was sucessful.

D. MICHAEL WAYNE • 5

Michael Wayne came to the attention of the SUS Unit by several persons 
. who allegedly observed him running from the kitchen area subsequent 

’ to the shooting. Wayne allegely was to have carried a rifle case 
containing a rifle with a brown stock, etc. .. .

| Michael Wayne had obtained a large campaign poster which he rolled up 
■ . ’ into a tubular shaped object. Senator- Kennedy enroute to the Embassy

i Room where he made his victory speech, authographed the campaign 
poster-for Wayne. ' ‘ ■

' A security officer, Augustus Mallard, observed Wayne running through ' 
the lobby of the hotel and apprehended him. Wayne was handcuffed and 

( : interviewed by investigators of the Los Angeles Police Department and 
; released. Wayne was not armed and the witnesses who allegedly viewed 

' the rifle when re-interviewed immediately modified their.statements.

E. JOHN MTOINBfaoURY .

■ i —7;----------------c^ s'b
■ •• John^houry an alien from Lebanon came to the attention of tl»Q IjOS

i Ange'les Police Department as he was allegedly—a=—"militant anti Kennedy" 
| ;' and an employee of the Ambassador Hotel. Khoury was originally

i. interviewed by investigators from the District Attorneys Office.
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MRS. MARGARET SWEENEY ’ ■ I
Mrs” Sterns supervisor, Mrs. Sweeney, was seated at her desk !
on June 4, 1968. Mrs. Sweeney observed the same people and [ 
there actions as Mrs. Sterns. She recalls Khaibar Khan .
entering Kennedy headquarters with two other males and a ■
female, as he had done on other occasions in the past. She 
stated that she was certain that Sirhan B. Sirhan was not 
present and that no one was armed with weapons. Sirhan has • 
definitely been identified as being at the San Gabriel Valley 
Gun Club on June 4, 1968. Mrs. Sweeney gives the following . 
evaluation of Mrs. Sterns as follows: "Stupid, libel to say . ’ 
anything to focus attention to herself/ and extremely ■
excitable." . •• ‘ ‘ '

/MRS. ELEANOR SEVERSON . .
Mrs. Eleaner Severson another campaign worker in the Kennedy ■■ 
headquarters at 5615 Wilshire Blvd. Mrs. Severson stated

' that she did not observe Sirhan B. Sirhan in the campaign •
. headquarters on June 4th. However, Mrs. Severson alleged 
that she did observe Sirhan both on June 2nd and 3rd in 
campaign headquarters in the company of - Khaiber Khan.

Mrs. Sweeney also discredits Mrs. Severson's allegations.
. Mrs. Sweeney is certain that Sirhan B. Sirhan was not among 
' any of the volunteer .workers brought to campaign headquarters 
by Khaibar Khan. It is Mrs. Sweeney’s opinion that Mrs. '
Severson is attempting to "out.do" Mrs. Sterns. ‘

Mrs. Severson was unable to identify any photo of Sirhan other 
than the one published in the news media. " ' . .

- WALTER .SHERRIL^^ROWE JR ■

Walte^trowe an admitted member of the Communist^Party when 
. interviewed stated"ffiat~he~befrieiTde~d~Sifhan B. Sirhan while 
' students at Pasadena City College'. Crowe further stated that 
, he met and had a conversation with Sirhan in March 1968.
There conversation covered politics, various organizations, 
etc. • / - . ■

■ A complete background investigation on Crowe, his associates, 
' etc is being conducted in an attempt to determine if Sirhan 
was in anyway connected with Crowe's associates or documented 
organizations. This investigation when completed will be '
covered in a subsequent report. • . '

< J0HN ANTOINE KHOURY . . ■ ' '
John Khoury employed by the Ambassador Hotel in the controller's

•i office.. When interviewed stated that he left the Ambassador 
Hotel on the 4th of June at approximately 5:00 or 5:15PM and

/ did not return until June 5, 1968. Other witnesses at the 
t hotel, Fred Droz and Judy Groves both acquaintances of Khoury ’ 
positively place Khoury on the second floor of the Ambassador

, ■Hotel in the vicinity of .The Lobby and The Colonial Room . ■
i between 9:30PM and mid night on June 4, 1968. . .

■ ■ . ; : ' _ / . ' ■ - -/ ■ i ■
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closely resemble Sirhans1, . ' ■ .

The resemblance of Andrese to.Sirhan, coupled with the state- ■ 
ment allegely over heard by Martigani prior to the assassination, 

’ . have resulted in numerous people including three Alhambra
police officers definitely placing Sirhan in the beer bar .

•■• ' during"May 1968. . ■ . . • ’ ■ ' .

Wilson was re-interviewed and placed on the polygraph, the 
results are as follows: Wilson was truthful, was not associated 

■ . with Sirhan, and was not involved in a conspiracy to assassinate 
; ; Robert1 Kennedy. ■ . ! .

:. 1 The Alhambra Police Officers were re-interviewed at the ’ 
Alhambra Police Station in the presence of Captain Pratt, 

> .Chief of Detectives. The officers cannot definiately state ■
-that the person they saw was Sirhan, only that the person 

■ resembled Sirhan. . ■ - ■ ’ ' " . . ■

J f I- / ^
MISS VIRGINIA^TERESI
Miss Virginia Teresi alleges that on June, 1968 at Melrose and 

. St. Andrews Place, she observed Sirhan B. Sirhan and two male 
companions in a 1959 blue Ford. She further -stated that 
Sirhan was carrying a pistol in his waistband and she observed 
a rifle barrel partially covered by clothing in the rear seat 
of their vehicle. She recalls hearing some conversation 
redarding: "We'll get Kennedy“. Mrs. Teresi was interviewed 
and then given an'polygraph examination. ’ She subsequently 
admitted that her entire story- was a hoax and had not occurred.

/MRS^ ESTELLE STERNS 1 -
(Mrs. Estelle Sterns is a voluntary Kennedy worker at 5615 
; Wilshire Blvd. Mrs. Sterns stated that on June 4, 1968, Sirhan 
B. Sirhan accompanied by two other male Jordanians and one . 
female Jordanian entered the Kennedy headquarters. Mrs. Sterns 
went into great detail describing Sirhans surreptitious move­
ments about the headquarters. She further stated that Sirhan 
and one of the other male Jordanians were armed with guns ■ 
carried in a shoulder holister and that Sirhan offered to 
buy her a cup of coffee. Mrs. Sterns in her description of ■ 
the three' male Jordanians which includes Sirhan and the female 
Jordanian has described Khaibar Khan, his son and daughter. 
The other individual was one of approximately twenty males • • 
of mid eastern extraction who Khaibar Khan brought into the 
Kennedy headquarters for campaign work. None of the other 
campaign workers in Kennedy headquarters on the 4th of June 
can identify Sirhan ,B. Sirhan as being present'or being ■'
armed with weapons. ■ ' ■ • . .

i’l ,Mrs. Sterns has indicated that she is to busy to be examined 
V on the polygraph and was unable to identify any mug photo 
\ of Sirhan with the exception of- the photo that was carried 
\by the various newspapers and news media., ; ' ■ • . .

CONTINUATION SHEET



Lucy White- Unk. To Khan,tname submitted at headquarters. (1269) not in bool

Miss M. Tabor- She is out of the state and hover appeared at headquarters 
' was’ to be in L.A. at time of oloction. (1270)

Satar Khan Ghashghai-.Out of the country, name submatted by Khan. Name not 
, ’ (1271) , / in .Lynm^gration. files as being in U.S.from 6~12/68o

Bro. ’Jesus^ominguez- Was 'at Kennedy-Headquarters. (£272) ^*7. /-^ •

Marry^h’an - Not in U.S.'. C273) ( ■ ■ • . ■ . ‘ •

Dr. Nos:tatola$i',^arr5r^^ Not in U.S., name checked in Immigration negati 

’ (127^)- 7 ' , . ’ ' . ’

Abdol Hamid Tahsaa Not in U.S. name—checked 'with’ immigration negative. 
(1276) ’ • . . - .

Rez^Jahanbani- Called headquarters and claimed to be affiliated with Khan 
(1277) _Not_in phone, book. ;. , . .-

. Shaikh Abdof^Azim- Not in U.S. checked with immigration ngeagive. 

(282) \

© Miss. Par^Saleh- Not in U.S. in England. (128?)

L Miss Pur^j^hmadi- Not in U.S. 0s(±g88) ;7
2. M<^Dajhm- Name, on registration card but no address, name is known to

K. Khan,purported cousin.Not in phone book.(1289)

S. Mohammad^K^an^urdestani- Not in U.S. immigration check negative. (1291)

4. . PhilippenMemonn- Son of K. Khan and was at ■he*adqua’rters. (292)

£. Firou^Tabatabai- Name volunteered by K. Khan. (1-278) / . -

6. Nassep^hauami- Called into headquarters am“KHan'.used his address. (1279)

7. Satar^KhanyGhashghai- Not in U.S.name-, checked;in immigration negative.

8, Farah^Khan- Daughter and was at headquarters.^-^- '^

Not in U.S check with immigration negative. v

. checked with immigration negative .7^"'0. Alexia chat uni an- Not in U.S

.l.NaderT^akravan- Not in U.S.’ check with immigration negative.

12.Rose $Chan~Daughter,.at headquarters..- / - • -

’-3.Miss Luciano Petri*- netziaxbxgxzsa^gzs^xsEZiihEBkziiBga^zsE.', 

^.Miss Elizabe thy-Robinson- ^3.55,) \

i^.Miss Manijeh Edfankiari —L 

’' qd^Vi ifj^T^'^?')



.J/Talat; Khan- FowrTdfe of Khan, not at headquarters^ J " 

4-29* Sheikh Saleh Khazal- not in U.S. immigration check nggative, 

^30» Sheikh Mohammad Karim- not in U.S. immigration check negative. 

^31.Taimour Khan Osivand-Not in U.S. immigration- check negative. 

V32.Rostam AliKhan Baseri-Not in U.S. immigration check negative. 
- ' - ' * \ .

#33«Dr.Ahmad Hussein Davari- Not in U.S. immigration check'negative.
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